

國立交通大學 國際半導體產業學院

International College of Semiconductor Technology, NCTU

博士生資格考科目審核表

Ph.D. Qualifying Exam Report

- (1) 請注意：資格考核通過標準為修課成績達該班及格人數前三分之一。
The passing requirement for each individual course is that the student must rank among the top 1/3 of the class.
- (2) 入學後三年內請依據選定之資格考科目，分別填寫資格考科目審核表，並請授課教師簽名後，檢附成績單繳交院辦。
With the approval of course instructor, this form must be submitted along with the transcript within 3 years of entry into the Ph.D. program.
- (3) 相關辦法依據「國立交通大學國際半導體產業學院博士班研究生修業規章」辦理。
Refer to the Ph.D. Program Requirements of the ICST for further details.

姓名 Applicant's Name	
學號 Student ID	
資格考科目 Course Title	
修課學期別 Semester Taken	學年度(Year) 第 學期(Fall/Spring Semester)
開課系所 Inst. Offering the Course	
實得學分數 Earned Credits	
修課成績 Score	

附件：成績單（須含班系所排名）

This form has to be submitted along with the official transcript from the Office of Registration of NCTU.

審核

壹、自我檢核：該門成績已達 70 分以上

For the student who submits this form, check if you pass the course. The passing score for each individual course is 70.

已達 Pass

未達(需重修) Fail

※申請人簽章/Applicant's Signature:

日期/Date (YYYY)/(MM)/(DD):

貳、授課教師檢核：資格考核通過標準為修課成績達該班及格人數前三分之一

For the course instructor, please check if the student's ranking was among the top 1/3 of the class.

通過 Pass

未通過(需重修) Fail

※授課教師簽章/Instructor's Signature:

日期/Date (YYYY)/(MM)/(DD):